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Application for the Appointment of Foreign Defence, Military, Naval and Air Attachés
Instructions
• The form content will adapt to the answers provided.
• Dates should match the format yyyy-mm-dd. 
• All fields are mandatory unless indicated otherwise.
Privacy Statement
Global Affairs Canada (GAC) is committed to protecting the privacy of individuals with respect to the personal information under its control, respecting the privacy rights of individuals, and safeguarding the confidentiality of information provided by individuals with foreign missions and international organizations in Canada.Completion of this form is required by all prospective Foreign Defence, Military Naval and Air Attachés to be accredited to Canada. The requested information is essential to GAC for the following purposes:
 
1)         to facilitate the presence in Canada of Foreign Defence, Military, Naval and Air Attachés and eligible family members;2)         to compile statistics for use in the preparation of reports to the Minister and senior departmental officials and to assist in the preparation of
         quarterly and annual reports. 
The information is collected under the authority of the Department of Foreign Affairs, Trade and Development Act, the Foreign Missions and International Organizations Act and related Orders in Council or Regulations.
 
“Personal information” is described as any information, regardless of format, related to an identifiable individual. For additional details on the definition of personal information, please click on the following link and refer to Section 3: http://laws-lois.justice.gc.ca/eng/acts/P-21/index.html.
 
GAC may use the information collected on this form for, and disclose the information to, law enforcement agencies, federal investigative bodies, designated federal departments and agencies, immigration authorities, as well as provincial authorities, for any of the above purposes, or for verification purposes, including the carrying out of security checks and assessments. It may also disclose to these entities for the purpose of administering or enforcing any law or carrying out a lawful investigation.
 
Failure to provide the required information may result in delays in the preparation of the customary documentation issued to foreign representatives and their family members. It should also be emphasized that individuals to whom the personal information pertains have a right of access to, correction and protection of such information under the provisions of the Privacy Act, subject to certain exemptions and exclusions.
 
Hard copy records will be retained for five years after the last day of posting in Canada and will then be transferred to Library and Archives Canada for archival purposes (RDA Number: 75/023-1 to 75/023-6). Information stored electronically in the Diplomatic Registry System will be retained indefinitely until a purging solution is available.
 
Additional information regarding the collection of your personal information is described in Personal Information Bank DFATD PPU 907 for the Members of the Diplomatic Corps in Canada, and is detailed on GAC’s Internet Website.
 
Please note that completion and submission of this form constitutes consent to the collection, use and disclosure of your personal information.
Under the Privacy Act, foreign representatives and their accredited family members have the right to access their personal information and request changes if the information is incorrect. They also have the right to complain to the Office of the Privacy Commissioner of Canada. Instructions on how to exercise these rights are outlined in Info Source publications.
Candidate 
Full Name (as shown on your passport or travel document)
Have you ever used any other name (e.g. Nickname, maiden name, alias, etc.)?
Please list:
Other name type
Name
Gender (optional):
Place of birth
List all citizenships (including Canadian citizenship if the case arises)
Marital Status:
Do you have any accompanying family members?
Accompanying family member
List all countries you have visited for the past 20 years
Diplomatic Passport Information
Contact information:
Current mailing address
Residential address same as Mailing address?
Current residential address
Do you have previous addressess in the last five years?
List previous addresses for the past five years
List all telephone numbers and email addresses currently used by the candidate
Telephone numbers
Type
Country Code
Number
Extension (if any)
Email addresses  
Confirmation of Residence
As required by Canadian policy, please indicate where you will effectively reside full-time :
Predecessor (if any)
Education
Have you had any post-secondary education (including university, college, military or apprenticeship training)? 
Give full details of post-secondary education. 
Employment (chronology of the military and non-military career)
Give details of your employment for the past 20 years, including any government, military and non-military positions.  Please include promotions as well as specific information on international and field military activities.  If retired, not working or studying, please indicate as well. Do not leave gaps. 
Signature
Declaration
I hereby declare that the details provided in this form are true and correct to the best of my knowledge and belief. I am aware that any false or misleading statement with respect to this form and any supporting documentation, including the concealment of any material fact or incomplete sections of this form, result in processing delays.
Formulaire pour la nomination des attachés militaires, navals et de l’aviation étrangers
Instructions
• Le contenu du formulaire s’adapte aux réponses fournies.
• Les dates doivent respecter le format « aaaa-mm-jj ».
• Il faut remplir tous les champs, à moins d’indication contraire.
Énoncé de confidentialité
Affaires mondiales Canada (AMC) est déterminé à protéger la vie privée des particuliers en ce qui a trait aux renseignements personnels en sa possession, à respecter le droit à la protection des renseignements personnels et à garantir la confidentialité des renseignements fournis par les particuliers auprès de missions à l’étranger et d’organisations internationales au Canada.
 
Tous les futurs attachés militaires, navals et de l’aviation étrangers doivent remplir le présent formulaire. AMC a besoin de l’information demandée aux fins :
 
1)         de faciliter la présence au Canada des attachés militaires, navals et de l’aviation étrangers et des membres de leur famille admissibles;
2)         de compiler des statistiques pour la rédaction de rapports à l’intention du ministre et des hauts fonctionnaires, et de contribuer à la rédaction
         de rapports trimestriels et annuels.
  
Les renseignements personnels sont recueillis en vertu de la Loi sur le ministère des Affaires étrangères, du Commerce et du Développement, de la Loi sur les missions étrangères et les organisations internationales ainsi que des décrets et règlements connexes.
  
« Renseignement personnel » s’entend de toute information, quel qu’en soit le format, associée à une personne identifiable. Pour obtenir de plus amples renseignements sur la définition des renseignements personnels, veuillez vous référer à l’article 3 de la page suivante:
http://laws-lois.justice.gc.ca/fra/lois/P-21/index.html.
  
AMC peut utiliser les renseignements recueillis dans le présent formulaire et les divulguer aux organismes d’exécution de la loi, aux organismes d’enquête fédéraux, aux ministres et organismes fédéraux désignés, aux autorités d’immigration ainsi qu’à certaines autorités provinciales pour les motifs mentionnés ci-dessus, ainsi qu’à des fins de vérification ou d’évaluation de la sécurité. Il peut également communiquer les renseignements personnels auxdites instances en vue de l’application des lois ou de la tenue d’enquêtes licites.
  
L'omission de fournir les renseignements exigés pourrait entraîner des retards dans l’établissement des documents délivrés aux représentants étrangers et aux membres de leur famille. Il convient également d’insister sur le fait que les personnes à qui les renseignements personnels se rapportent ont droit à la protection et à la consultation de ces renseignements, en vertu de la Loi sur la protection des renseignements personnels, sous réserve de certaines exemptions et exclusions.
  
Les dossiers physiques seront conservés pendant cinq ans à compter du dernier jour de l’affectation au Canada, puis ils seront transférés à Bibliothèque et Archives Canada aux fins d'archivage (No ADD : de 75/023-1 à 75/023-6). Les renseignements contenus dans le Système d’inscription des diplomates seront conservés indéfiniment jusqu’à ce qu’une solution d’élimination soit disponible.
  
Vous trouverez un complément d’information sur la collecte de vos renseignements personnels dans le Fichier de renseignements personnels MAECD PPU 907 pour les membres du corps diplomatique au Canada ainsi que sur le site Web d'AMC.
  
Veuillez noter que le fait de remplir et de soumettre le présent formulaire constitue un consentement à la collecte, à l’utilisation et à la divulgation de vos renseignements personnels.
 
En vertu de la Loi fédérale sur la protection des renseignements personnels, les représentants étrangers ainsi que les membres accrédités de leur famille peuvent avoir accès à leurs renseignements personnels. Ils peuvent aussi demander des modifications à ceux-ci s'ils sont inexacts. Ces mêmes personnes ont un droit de porter plainte auprès du Commissariat à la protection de la vie privée du Canada. L'exercice de ces droits est assujetti aux directives mentionnées dans les publications d'Info Source.
Candidat
Nom complet (tel qu’indiqué sur le passeport)
Avez-vous déjà utilisé un autre nom (par exemple, un pseudonyme, un nom de jeune fille, un alias, etc.)?
Veuillez s.v.p. énumérer :
Autre type de nom :
Nom
Sexe (optionnel) :
Lieu de naissance
Énumérez vos nationalités (y compris la citoyenneté canadienne, le cas échéant)
État Civil :
Avez-vous des membres de la famille qui vous accompagnent ?
Membre de famille accompagnant
Inscrivez tous les pays que vous avez visités aux cours des 20 dernières années:
Renseignements sur le passeport diplomatique
Coordonnées :
Adresse postale actuelle
Est-ce que votre adresse résidentielle est la même que votre adresse postale ? 
Adresse de résidence actuelle
Avez-vous résidé à des adresses précédentes au cours des cinq dernières années?
Veuillez indiquer vos adresses au cours de des cinq dernières années
Inscrivez tous les numéros de téléphone et adresses électroniques actuellement utilisés par le candidat
Numéros de téléphone
Type
Code du pays
Numéro de téléphone
Poste (le cas échéant)
Adresses électroniques
Confirmation de résidence
Tel que l’exige la politique canadienne, s’il vous plaît indiquer où vous allez effectivement résider à temps plein :
Prédécesseur (le cas échéant)
Éducation
Avez-vous participé à un programme d’études post secondaires (y compris celles de niveau universitaire, collégial, militaire ou formation professionnelle)?
Donnez tous les détails de votre plus haut niveau d’études post-secondaire.
Emploi (chronologie de la carrière militaire et non-militaire)
Donnez des détails sur vos emplois au cours des 20 dernières années, y compris les postes gouvernementaux, militaires et non-militaires. Veuillez inclure les promotions ainsi que des précisions sur les activités militaires internationales et sur le terrain. Si vous êtes retraité, n’avez pas travaillé ou avez étudié, veuillez le préciser. Il ne devrait y avoir aucun bris dans la chronologie.
Signature
Déclaration
Par la présente, je déclare que, à ma connaissance, tous les renseignements fournis dans le formulaire sont vrais et exacts. Je suis au conscient que toute déclaration fausse ou trompeuse dans ce formulaire et les documents à l’appui, notamment la dissimulation de tout fait important, et les sections incomplètes du formulaire pourraient occasionner un retard dans l’examen de la demande.
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